
 

 

Amposta a divuit d’abril de 2015, a les 10 hores, a l’Hotel - Restaurant Mediterrani Blau, 

a l’urbanització Eucaliptus d’Amposta, es dóna per oberta la Junta General Ordinària de 

la Territorial a la qual van ser convocades les 67 Societats de Caçadors que formen la 

Territorial, a les 9’30 hores en 1ª convocatòria i a les 10 hores en 2ª convocatòria, amb el 

següent ordre del dia: 

 

1.- Lectura i aprovació, si escau, de l’Acta de la Junta General del dia 12 d’abril de 2014 

2.- Liquidació de l’exercici 2014 

3.- Pressupost de l’exercici 2015 

4.- Informe del President de la Territorial 

5.-  Esborrany de la resolució de l’ordre de vedes per a la temporada 2015/2016 

6.- Xerrada sobre el projecte del plumbisme. 

7.- Assumptes sobrevinguts 

8.- Informe del Delegat a les Terres de l’Ebre del Departament d’Agricultura, Ramaderia, 

Pesca, Alimentació i Medi Natural de la Generalitat de Catalunya. 

9.- Homenatge als caçadors Veterans 

10.- Precs i preguntes 

 

El president, el Sr. Manel Royo Roda, dona la benvinguda als 35 Presidents o 

representants de les Societats i als seus acompanyants, que acrediten la seva assistència i 

es fa un minut de silenci per tots els companys que ens han deixat aquest any, i 

especialment per en Josep Garcia i J. Batiste Miró. A continuació, cedeix la paraula al 

Tresorer perquè procedeixi a donar compte del primer punt del ordre del dia. 

 

 

1.- Lectura i aprovació, si escau, de l’Acta de la Junta General del dia 12 d’abril de 

2014 

      

     S’aprova per unanimitat dels assistents, i es designa com a interventors per signar-la 

el Sr. Jose Antonio Bertomeu, president de la Societat de Caçadors Jesús i Maria; el Sr. 

Esteve Rius, president de la Societat de Caçadors La Fatarella i, el Sr. Agustí Jordà, 

president de la Societat de Caçadors Sant Miquel d’Ascó.  

 

 

2.- Liquidació de l’exercici 2014 

 

DESPESES 

Compte Concepte Pressupostat Realitzat Desviació 

600 COMPRA DE MATERIAL ESPORTIU 1.000,00 737,49 262,51 

602 ANELLAMENT ENZES 500,00 2.269,72 -1.769,72 

621 ARRENDAMENTS 8.712,00 7.194,50 1.517,50 

622 REPARACIÓ I CONSERVACIÓ  1.000,00 499,61 500,39 

623 SERVEIS VETERINARIS 1.000,00 4.416,50 -3.416,50 

624 TRANSPORTS 200,00 1.450,61 -1.250,61 

625 ASSEGURANCES 160,00 152,76 7,24 

62509 ASSEGURANÇA DIRECTIUS 300,00 0,00 300,00 

626 SERVEIS BANCARIS I SIMILARS 1.000,00 1.548,60 -548,60 

627 PUBLICITAT 800,00 1.401,48 -601,48 

62701 PROPAGANDA 1.000,00 944,65 55,35 



 

 

62702 RELACIONS PÚBLIQUES 1.200,00 398,92 801,08 

62703 PUBLICACIONS GRATUÏTES 400,00 908,20 -508,20 

62704 OBSEQUIS ENT. REPRESENT.  3.000,00 4.473,85 -1.473,85 

62805 AIGUA 0,00 76,36 -76,36 

62802 ELECTRICITAT 1.000,00 2.246,05 -1.246,05 

62809 ALTRES SUBMINISTRAMENTS 1.000,00 624,08 375,92 

629 DESPESES VIATGES TE 1.500,00 430,01 1.069,99 

62901 MATERIAL OFICINA 3.000,00 2.809,67 190,33 

62902 LLIBRES I SUBSCRIPCIONS TE 50,00 49,97 0,03 

62903 COMUNICACIÓ 2.500,00 906,83 1.593,17 

62907 DESPESES DIETES I DESPL. 3.000,00 3.487,69 -487,69 

62908 NETEJA 700,00 470,71 229,29 

62910 SERVEIS INFORMÀTICS 2.000,00 957,47 1.042,53 

62911 SERVEIS JURÍDICS 1.500,00 1.452,00 48,00 

62912 MANTENIMENT WEB 1.000,00 393,75 606,25 

62990 DESPESES DIVERSES 1.000,00 1.133,79 -133,79 

631 ALTRES TRIBUTS TE 65,00 695,38 -630,38 

631001 TAXA EMISSORES 1.300,00 1.368,02 -68,02 

640 SOUS I SALARIS 20.000,00 19.381,96 618,04 

642 SEGURETAT SOCIAL 6.200,00 6.369,13 -169,13 

64901 FORMACIÓ PERSONAL 600,00 0,00 600,00 

65005 PÈRDUES CRÈDITS INCOBRABLES 0,00 151,00 -151,00 

652 SUBVENCIONS A CLUBS I ESPORTISTES 600,00 312,04 287,96 

654 PREMIS A ESPORTISTES TE 500,00 500,00 0,00 

656 REUNIONS I DESP. JUNTA 5.000,00 4.291,75 708,25 

65650 REUNIONS FED. CATALANA 700,00 0,00 700,00 

65651 REUNIONS RFEC 400,00 0,00 400,00 

65652 REUNIONS COMARCALS 400,00 26,98 373,02 

65653 REUNIONS MUTUASPORT 400,00 0,00 400,00 

65654 REUNIONS RESERVA DE CAÇA 200,00 9,50 190,50 

65665 ESCOLA DE CAÇA 2.500,00 1.358,00 1.142,00 

65615 ASSAMBLEA GENERAL 2.587,96 2.937,00 -349,04 

65635 CONSELL DE CAÇA 300,00 446,41 -146,41 

65675 DESP. DISTR. PERDIUS 150,00 0,00 150,00 

656135 LOFEC 25,04 12,52 12,52 

65625 DESPESES FIRES 200,00 0,00 200,00 

656215 ASSISTENCIA I DIETES  3.000,00 2.504,19 495,81 

656235 PROJECTES I ESTUDIS 4.000,00 4.353,77 -353,77 

656255 PROJECTE PEDRETA 600,00 2.613,03 -2.013,03 

658015 CAMP. CAÇA MENOR AMB GOS 2.600,00 2.686,60 -86,60 

658025 CAMP. COMPACK 200,00 0,00 200,00 

658035 CAMP. SANT HUBERT 600,00 975,00 -375,00 

659 ALTRES DESPESES DE GESTIÓ 300,00 0,00 300,00 

669 ALTRES DESPESES FINANCERES 200,00 143,23 56,77 

680 AMORTITZACIONS 3.500,00 2.128,78 1.371,22 



 

 

  TOTAL DESPESES 95.650,00 94.699,56 950,44 

INVERSIONS  

  

OBRES 0,00 0,00 0,00 

MOBILIARI 0,00 0,00 0,00 

INFORMÀTICA 0,00 0,00 0,00 

CLIMATITZACIÓ 0,00 0,00 0,00 

TOTAL INVERSIONS 0,00 0,00 0,00 

    95.650,00 94.699,56 950,44 

INGRESSOS 

Compte Concepte Pressupostat Realitzat Desviació 

701 FEDERATIVES 27.000,00 23.292,90 3.707,10 

702 QUOTES SOCIETATS 8.375,00 8.375,00 0,00 

703 DOCUMENTS ÚNICS 38.875,00 42.816,46 -3.941,46 

704 LLICENCIES DE CAÇA 2.000,00 2.853,90 -853,90 

705 ASSEGURANCES RC 5.000,00 535,52 4.464,48 

706 QUOTA TELECOMUNICACIONS 1.600,00 2.463,00 -863,00 

709 ALTRES INGRESSOS 400,00 285,13 114,87 

74101 ALTRES SUBVENCIONS 2.500,00 0,00 2.500,00 

74102 SUBVENCIÓ FEDENCA 7.000,00 4.000,00 3.000,00 

74109 ING. CAMP. CAÇA 700,00 1.150,00 -450,00 

758 ING. ORG. ESD. ESP. 0,00 761,96 -761,96 

759 ING. SERVEIS DIVERSOS 200,00 11,00 189,00 

769 ALTRES ING. FINANCERS 2.000,00 2.242,78 -242,78 

  TOTAL INGRESSOS 95.650,00 88.787,65 6.862,35 

 

PRESSUPOSTAT:      

 INGRESSOS 88.787,65   

 DESPESES 94.699,56   

 INVERSIONS 0,00   

 RESULTAT EXERCICI -5.911,91   

   

 

   S’aclareixen dubtes sobre alguns comptes del pressupost. 

   I sense més incidències, s’aprova per unanimitat dels assistents.  

 

 

3.- Pressupost de l’exercici 2015 

 

DESPESES 

Compte Nom Import 

600 Compra material esportiu 800,00 

602 Anellament enzes 500,00 

621 Arrendaments 5.200,00 

622 Rep. I Conserv. Imm i Altres TE 1.000,00 

623 despeses serveis veterinaris 1.000,00 

624 Transports 200,00 



 

 

625 Assegurances 160,00 

62509 Asseg. Directius 300,00 

626 Serveis Bancaris i similars 1.500,00 

627 Publicitat 800,00 

62701 Propaganda 1.000,00 

62702 Relacions Públiques 1.200,00 

62703 Publicacions gratuïtes 400,00 

62704 Obsequis ent. Representació 3.000,00 

628 Aigua 100,00 

62802 Electricitat 1.500,00 

62809 Altres subministraments 600,00 

629 Despeses viatges TE 1.000,00 

62901 Material oficina 3.000,00 

62902 Llibres i subscripcions TE 50,00 

62903 Comunicació 1.500,00 

62707 Despeses dietes i desp. Personal 3.000,00 

62908 Neteja 650,00 

62910 Serveis informàtics 2.000,00 

62911 Despeses serveis jurídics 1.000,00 

62912 Manteniment web 1.800,00 

62990 Despeses diverses 1.000,00 

631 Altres tributs TE 65,00 

631001 Taxa emissores 1.400,00 

640 Sous i salaris 20.000,00 

642 Seguretat Social empresa 6.200,00 

649 Formació personal Administratiu 400,00 

652 Subvencions a Societats 400,00 

65401 Premis a esportistes TE 500,00 

65402 Subvencions a esportistes 500,00 

656 Despeses reunions i desp. Junta 3.000,00 

65650 Despeses reunions Fed. Catalana 300,00 

65651 Despeses reunions Fed. Espanyola 200,00 

65652 Despeses reunions Comarcals 200,00 

65653 Despeses reunions Mutuasport 200,00 

65654 Despeses Juntes Reserves 200,00 

65655 Despeses Escola Caça 2.500,00 

65615 Despeses Assemblea General 3.000,00 

65635 Despeses Consell de Caça 500,00 

65607 Desp. Distr. I Transp. Perdius 100,00 

65613 LOFEC 25,04 

65620 Despeses Fires 100,00 

65621 Assistència i dietes junta directiva 3.000,00 

65623 Despeses Projectes i Estudis 4.000,00 

65625 despeses projecte pedreta 600,00 

65801 Competició Caça menor en gos 2.600,00 



 

 

65802 Competició Compack 500,00 

65803 Competició Sant Hubert 1.000,00 

659 Altres despeses de gestió 150,00 

669 Altres Despeses financeres 200,00 

680 Amortitzacions 3.500,00 

Total Despeses 89.600,04 

 

INGRESSOS 

Compte Nom Import 

701 Federatives 22.000,00 

702 Quotes Societat 8.375,00 

703 Documents Únics 43.000,00 

704 Llicències de Caça 2.500,00 

705 Assegurances RC 1.525,04 

706 Quota emissores 2.300,00 

709 Altres ingressos 300,00 

74101 Altres subvencions 2.500,00 

74102 Subvenció FEDENCA 4.000,00 

74109 Ing. Camp. Caça 1.000,00 

759 Ing. Serveis diversos 100,00 

769 Altres ing. Financers 2.000,00 

 Total Ingressos 89.600,04 

 

     S’aprova per unanimitat dels assistents, així com poder per traspassar d’un compte a 

un altre. 

 

 

4.- Informe del President de la Territorial 

 

     El Sr. Royo fa un repàs de la temporada de caça.  

     Hi ha hagut una baixada en la caça major i es preveu que l’ordre de vedes segueixi 

com l’any passat. Es realitzaran reunions amb les societats per consensuar mesures 

necessàries per preservar l’espècie. 

     El conill continua mal repartit, a les zones de cítric hi ha molts, però a d’altres no. 

També, hi ha camps on tiren verí per a les rates, i els conills també se’l mengen.  

     La perdiu, amb la repoblació d’aquesta espècie s’estan veient zones on aquestes 

s’aparellen i es veuen sorrades. També, s’hauria de mirar de fer un projecte per tal de re 

introduir aquesta espècie.  

     A la zona de la Terra Alta i la Ribera d’Ebre, últimament està perdent molta caça 

menor.  L’abandonament de terres, profereix l’aparició de caça major.  

     El tord, en canvi, enguany ha segut un any bo, ja que hi havia molta collita.  

     La mitja veda, es manté com anys anteriors.  

     Sobre el curs de Benestar Animal, hi ha dubtes en si son necessaris o no, a l’Aragó ja 

demanen el certificat de desinfecció dels remolcs, però, a Terres de l’Ebre actualment sols 

hi ha un lloc on ho fan. 

     El curs de Depredadors, el realitza l’Escola de Capacitació Agrària i els horaris van 

lligats a ells. Hi ha hagut menys participació de l’esperada.  



 

 

     Hi ha una gran quantitat d’animals assilvestrats per les àrees privades de caça que fan 

tant de mal com els depredadors. Per parar gàbies trampa han de demanar autorització els 

ajuntaments.  

     El projecte de reintroducció del conill s’ha realitzat a un poble per comarca i de 

moment està funcionant bé. S’ha realitzat en zones grans on es puguin assentar al territori. 

     Els Plans Tècnics d’Aprofitament Cinegètic, molts no contemplen la repoblació o 

alliberament, i s’hauria d’afegir per tal d’evitar les resolucions desfavorables del 

Departament en la repartició de perdius. La territorial hauria de tenir una copia d’aquests 

per tal de tenir més informació. 

     Des de la Territorial s’ofereix realitzar reunions personalitzades amb  les societats, per 

tal de portar al dia la documentació necessària.  

     Sobre el brot de sarna a les cabres a zones de la Reserva Nacional de Caça, s’ha rebut 

poca informació des del Departament.  

    La Caça tradicional, s’està perdent i cada cop hi ha menys espècies migratòries. 

     S’ha demanat la revisió de la catalogació d’espècies per incloure la tórtora turca, la 

polla d’aigua,..., però de moment sols es pot caçar per danys a l’agricultura. 

 

 

Informe del president de la Federació Catalana de Caça, el Sr. Piera 

 

    El Sr. Piera informa que per optar al repartiment de perdius de la federació s’ha de tenir 

voladors o sinó hi ha dos solucions, es pot utilitzar una zona del coto, identificada amb 

plaques posar-la com a reserva de caça de la perdiu i es poden soltar allí, l’altra és 

comunicar al Departament que l’àrea de caça tanca el coto de la caça de perdiu, i així 

començar la repoblació abans. 

     La nova normativa sobre l’impost de societats ha canviat i s’ha de declarar si hi ha 

negoci de més de 3.000€, la venda de carn de caça ha d’anar lligada amb la declaració 

d’iva. També, discrepa amb la gestió per part d’empleats de la federació, ja que si hi ha 

algun error serà culpa de la federació. El millor és fer un curs de gestió, per tal d’explicar 

a les societats els aspectes bàsics de funcionament d’una societat. 

     S’han de repetir les eleccions de la RFEC, i de moment estan allargant el procés per 

tal de no convocar-les.  

     Sobre la venda de carn de caça, volen imposar que a cada batuda hi hagi un veterinari, 

i que es disposi d’un contenidor de residus,..., igual com si fos una munteria.  

     Mutuasport s’ha plantejat treure assegurances noves, amb més cobertures, i estar més 

coberts enfront a possibles reclamacions.  

     Enguany es farà una campanya per canviar les cobertures de les assegurances, el que 

tingui el document N se li regalarà el document Q, del Q al S, i del S al Premium. Amb 

el premium es podran donar dos números de xip, i aquests quedaran coberts durant tot 

l’any encara que estiguin fora de temporada de caça. S’intenta fer desaparèixer el 

document N, ja que les cobertures queden insuficients.  

     Les juntes directives haurien de tenir contractada una assegurança de responsabilitat 

civil per a possibles reclamacions.  

     Informa que enguany l’assemblea general de la catalana es farà a Lleida. 

 

 

5.-  Esborrany de la resolució de l’ordre de vedes per a la temporada 2015/2016 

 

     El Sr. Bonavida explica els trets més importants de l’ordre de vedes, la qual s’ha 

adjuntat íntegrament al llibret lliurat als presidents de les societats.  



 

 

6.- Xerrada sobre el projecte del plumbisme. 

 

    El Sr. Colomé, explica el projecte realitzat sobre el plumbisme al Delta de l’Ebre durant 

els anys 2007-2015. Els passos que s’han seguit durant el projecte i la manera de procedir 

en la detecció de plom o acer dins els pedrers.  

     El Sr. Tomàs, explica la problemàtica que hi ha amb el cargol poma i l’afectació de 

les mesures que s’aplicaran en perjudici dels caçadors.  

     El Sr. Bedós explica els projectes sobre reintroducció de conill que s’han realitzat a la 

Terra Alta i Ribera d’Ebre. Els presidents assistents a l’Assemblea que han creat el 

majano a la seva àrea de caça comenten com ha segut l’evolució dels mateixos i els 

resultats obtinguts. 

 

 

7.- Assumptes sobrevinguts 

 

     El Sr. Royo exposa el canvi realitzat amb el delegat de competicions, i es ratifica per 

unanimitat dels assistents que ocupi aquest lloc el Sr. Ramon Forné. 

     El Sr. Forné, explica la gestió que es pot portar des de la territorial de cara a les 

societats, i també, els beneficis d’estar federat.  

     Es realitza un reconeixement a Noelia Cartes Leon per la seva trajectòria en els 

Campionats de Sant Hubert durant l’any 2014. 

 

 

8.- Informe del Delegat a les Terres de l’Ebre del Departament d’Agricultura, 

Ramaderia, Pesca, Alimentació i Medi Natural de la Generalitat de Catalunya. 

 

     El Sr. Vidal, explica les pressions rebudes per part d’agricultors per danys a 

l’agricultura, i que no s’ha establert com una zona de perill cinegètic, per tal d’evitar que 

tothom hi pugui anar.  

     Es poden traslladar conills d’una zona a una altra, però s’ha de demanar els permisos 

pertinents. 

     També, que la ordre de vedes es va establint segons les necessitats de cada espècie.  

    Al Consell de Caça de Catalunya, va sortir el tema de caçar als barrancs, ja que la 

interpretació a la llei de caça és incorrecta, però s’ha de tenir en compte que no hi passi 

cap pista forestal, ja que llavors no es pot caçar.  

     S’estan rebent denúncies al departament a caçadors que estant a més de 25 metres de 

la carretera i tiren cap a ella, i els perdigons arriben igual. Si tires en direcció a la carretera 

i cauen els perdigons a la carretera o camí, es pot denunciar, i tenen el mateix efecte que 

si s’està a menys de 25 metres, és a dir, 2 anys sense llicència perquè està en zona de 

seguretat.  

     S’estan realitzant moltes autoritzacions per danys, controlades per les societats de 

caçadors. 

     Les enzes de reclam viu, en aquest moment hi ha un escrit del ministeri que és molt 

taxatiu amb les mesures que s’han de portar a terme. Probablement, el límit serà que en 

un lloc de caça sols pugui haver 5 enzes, en lo condicionant que s’hauran d’analitzar tots 

els anys.  

     Sobre els ànecs voladors electrònics, en aquest moment no és ni legal ni il·legal, no 

està regulat. Té el mateix tracte que un ànec de plàstic. El que està prohibit és que 

reprodueixin algun so. També, es volen regularitzar i que sols pugui tenir-ne 2 per lloc.  



 

 

     Segurament a l’octubre, dins del pla d’actuació del cargol poma, es tractaran en aigua 

salada tots els desaigües, tots els de la banda esquerra i part dels de la banda dreta.    

Significa que s’haurà de treure tota l’aigua dels quadres i dels desaigües. El tractament 

amb aigua salada durarà de 15 a 20 dies i es realitzarà desprès de segar.  

    Informa que l’ordre de vedes està publicada.  

     Explica com està el tema de la sarna als ports, les mesures que s’han pres respecte a 

aquest tema, i com és gestionen els refugis que es van crear. 

 

9.- Homenatge als caçadors Veterans 

 

Caçador Veterà Societat de Caçadors 

Jose Ramon Serret Sans Tortosa 

Adolfo Garcia Sebastià Algars de Caseres 

Aurelio Paga Bonet Sant Miquel de la Cava 

Ismael Cordoba Barbera L’Ebre d’Amposta 

Eugenio Sabate Lluis Sant Anton de Garcia 

Fermin Puey Salvado Volandins de Gandesa 

Juan Escurriola Prats Tortosa 

Joan Benaiges Salaet Pi Verd de Benifallet 

Juan Agustin Casanova Oriol Jesús i Maria 

Roberto Launes Costa La Caçadora de l’Ebre 

 

 

10.- Precs i preguntes 

 

- Francesc Launes de la SC Sant Domenech de Mora la Nova. Per a quant nuclis 

zoològics? Per a quan llei de caça Catalana? Per a quan l’aprofitament del cabirol a les 

Terres Altes? 

      Sr. Royo, l’aprofitament i els precintes de cabirol actualment ja s’estan realitzant, ja 

sigui per abundància o per què al PTGC ho té contemplat, s’ha de fer saber al departament 

i els repartiran els precintes corresponents.  

     Sr. Piera, respecte els nuclis zoològics està prevista una reunió aquesta setmana per 

debatre aquest tema. Sobre la llei de caça, de moment no es realitzarà des de la 

Generalitat, estan pendents de que entri un govern nou. 

 

-  Antonio Bertomeu de la SC Jesús i Maria.  S’hauria de permetre l’assistència a les 

reunions sobre el Cargol Poma a les Societats afectades. Referent a les zones de seguretat 

als camins, és refereix a tirar de cara al camí o que caiguin perdigons als camins? Els 

reclams que hi ha en gàbies de tela cega, s’han d’analitzar igualment i estar anellats, o 

es poden posar sense aquests tràmits als arrossa’ls com a reclams? 

     Sr. Vidal, referent al Cargol poma és un tema molt complex i acceptar més 

interlocutors en les reunions serà difícil, degut a què hi ha molts tècnics. S’informarà a 

les Societats afectades el més aviat possible.  

     Sr. Tomàs, comenta que si a l’octubre els pagesos han d’assecar els camps que no se’ls 

doni permisos per espantar, ja que si han de fer la feina dels caçadors abans de començar 

la temporada, aquests quan s’obri la veda no podran anar a caçar.  

     Sr. Royo, comenta que els pagesos s’entendran millor amb els caçadors que en 

l’Administració, ja que molts caçadors son pagesos i a la inversa.  

     Sr. Vidal, referent als camins és què hi hagi algú que presenti alguna denúncia per que 

li arribi perdigons al camí, impossibilitant que és demostri que s’ha tirat de cara al camí 



 

 

o no. Amb el tema dels reclams, s’ha de tenir cura de les aus migratòries, ja que al nord 

s’ha trobat grip aviar, però probablement es podran deixar les enzes lligades durant un 

termini curt de temps puntual, però no es poden tenir en gàbies durant totes les nits de 

lluna per fer de reclam.  

 

- Julian Ribe de la SC de Tortosa. S’ha fet algun estudi sobre el què produeix 

econòmicament la caça? 

     Sr. Royo, explica que la caça està contemplada com un hobby, i no es té en compte 

aquest sector.  

     Sr. Vidal, comenta que actualment hi ha molta problemàtica en les espècies 

cinegètiques que causen danys a l’agricultura, i s’està reconeixent la labor que fan 

caçadors per controlar aquest problema.  

     Sr. Piera, explica que es va fer un estudi, però que no s’ha demostrat a la societat el 

que produeix la caça, i no s’ha sabut demostrar l’impacte econòmic que té la caça.  

 

- Oscar Cortiella de la SC Sant Llorenç de la Galera. Amb les autoritzacions per caçar 

tot l’any, més que una ajuda és una obligació de cara a les Societats, per tal de minorar 

els danys que produeixen i treure la responsabilitat social que hauria de tenir 

l’Administració.  

      Sr. Vidal, explica que actualment qui té la responsabilitat dels danys ocasionats és la 

societat de caçadors  

 

- Joan Sambró de la SC de la Fatarella. És legal la caça tradicional “amb pileta”? 

     Sr. Royo, li respon que està totalment prohibit.  

 

- Jose Mª Ferrando de la SC la Guineu de Tortosa. A la zona de Tarragona per què està 

prohibida la caça de la guatlla? Referent a la perdiu de bambú de muntanya, es té en 

compte alhora dels conflictes que puguin haver en la perdiu xerra? Es poden tancar 

camins amb cadenes que donen accés a altres finques, és competència del Departament? 

      Sr. Royo, li comenta que enguany a l’ordre de vedes s’ha autoritzat a caçar, no soltar, 

espècies que abans no es podien, i una d’elles és la guatlla. Referent a les cadenes s’ha de 

tenir autorització de tots els propietaris de les finques que dóna accés per posar una 

cadena. I si el camí és propietat de l’ajuntament o de l’administració està prohibit ficar 

una cadena.  

     Sr. Vidal, explica que si un camí està tallant una canyada reial, un lligallo,..., és 

competència del Departament d’Agricultura, ja que qui administra i gestiona aquests 

camins és la Generalitat. Altres camins d’ús públic tenen competència municipal i, per 

tant, tampoc es pot tallar, en canvi si el camí és d’ús privat i tots els propietaris es posen 

d’acord el poden tancar.  

 

 

 

I sense més assumptes que tractar s’aixeca l’Assemblea a les 14,30 hores, i de la que jo 

el Secretari dono fe amb el vist-i-plau del President. 

 


